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PROTOKÓŁ NR XII/2025 
 
z XII Sesji Rady Miejskiej w Złocieńcu, odbytej w dniu 24 kwietnia 2025 roku. 
W Sesji uczestniczyło 11 Radnych, co stanowi 73 % składu ustawowego Rady. 
 
W Sesji udział wzięli: 

- Burmistrz Złocieńca – Pani Małgorzata Głodek, 
- Zastępca Burmistrza Złocieńca – Pan Jacek Szadzewicz, 
- Sekretarz Gminy – Pan Jacek Brzozowski, 
- Skarbnik – Pan Jacek Zbierajewski, 
- Radca Prawny – Pani Jolanta Czepe. 

 
Obradom przewodniczyła: Przewodnicząca Rady Miejskiej w Złocieńcu Pani Aneta Kuszmar. 
 
Protokołowała – Młodszy Referent Marzena Skupień 
 
Pani Aneta Kuszmar (Przewodnicząca Rady Miejskiej w Złocieńcu): 
Wysoka Rado ! 
Szanowni Państwo ! 
Chciałbym poinformować, że przebieg dzisiejszej sesji jest transmitowany na żywo  
i nagrywany. Każdy kto chciałby zabrać głos w trakcie sesji będzie to rozumiane, jako 
wyrażenie zgody na publikację jego wizerunku w przestrzeni publicznej. 
 
Punkt 1: Otwarcie Sesji. 
 
Otwarcia XII Sesji RM dokonała Przewodnicząca Rady Pani Aneta Kuszmar (godz. 14:00). 
Powitała Radnych, Panią Burmistrz Małgorzatę Głodek, Pana Jacka Szadzewicza Zastępcę 
Burmistrza, Radnych powiatowych, prezesów, dyrektorów i kierowników jednostek 
budżetowych i organizacyjnych gminy, sołtysów oraz wszystkich przybyłych gości. 
Następnie Przewodnicząca stwierdziła prawomocność obrad – 73% składu Rady wobec 
powyższego obrady były prawomocne (na sali było obecnych 11 Radnych). Byli nieobecni: 
Radny Edward Andrzej Herbut, Radna Grażyna Kozak, Radna Monika Kuczyńska-Kochana 
oraz Radna Barbara Pawłowska.  
 
Punkt 2: Ustalenie porządku obrad. 
 
Pani Aneta Kuszmar (Przewodnicząca Rady Miejskiej w Złocieńcu): 
Radni wraz z zawiadomieniem o sesji otrzymali w załączeniu porządek obrad. 
Czy są jakieś propozycje zmian w porządku obrad? 
 
Pani Małgorzata Głodek (Burmistrz Złocieńca): 
Pani Przewodnicząca, Wysoka Rado bardzo proszę o dodanie w punkcie 7 podpunktu r)  
w brzmieniu: „w sprawie uzgodnienia projektu uchwały Sejmiku Województwa 
Zachodniopomorskiego zmieniającej Uchwałę Nr XXXII/375/09 Sejmiku Województwa 
Zachodniopomorskiego z dnia 15 września 2009 r. w sprawie obszarów chronionego 
krajobrazu – druk nr 181”. Zmiana spowodowana jest tym, że dopiero 18 kwietnia w piątek 
przed świętami wpłynęło do nas pismo z Urzędu Marszałkowskiego w sprawie uzgodnień  
dotyczących tej chwały sejmiku  na temat obszaru chronionego krajobrazu. 
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Pani Aneta Kuszmar (Przewodnicząca Rady Miejskiej w Złocieńcu): 
ZMIANA I : W punkcie 7 po podpunkcie q) dodaje się podpunkt r) w brzmieniu:  
 „w sprawie uzgodnienia projektu uchwały Sejmiku Województwa Zachodniopomorskiego 
zmieniającej Uchwałę Nr XXXII/375/09 Sejmiku Województwa Zachodniopomorskiego  
z dnia 15 września 2009 r. w sprawie obszarów chronionego krajobrazu - druk nr 181”. Proszę 
o głosowanie. Kto jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Dziękuję Państwu 11 głosów 
"za".  
Rada Miejska w Złocieńcu w głosowaniu jawnym imiennym (11 głosów oddano „za”, 0 głosów 
„przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”) przyjęła ww. zmianę do porządku obrad. 
Przewodnicząca Rady, podsumowując głosowanie stwierdziła, że wszyscy Radni obecni na sali 
głosowali za przyjęciem ww. zmiany (podczas głosowania byli  nieobecni: Radny Edward 
Andrzej Herbut, Radna Grażyna Kozak, Radna Monika Kuczyńska-Kochana oraz Radna 
Barbara Pawłowska) - lista głosowania imiennego stanowi załącznik do protokołu. 
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej w Złocieńcu Pani Aneta Kuszmar odczytała porządek obrad 
po zmianach: 
1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Ustalenie porządku obrad. 
3. Przyjęcie Protokołu z XI Sesji Rady Miejskiej w Złocieńcu. 
4. Sprawozdanie Burmistrza Złocieńca z pracy w okresie międzysesyjnym – druk nr 161. 
5. Sprawozdania ustne komisji problemowych Rady Miejskiej w Złocieńcu z pracy  

w okresie międzysesyjnym. 
6. Sprawozdanie Miejsko – Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Złocieńcu  

z realizacji zadań w 2024 r. oraz ocena zasobów pomocy społecznej – druki nr 162 i 163. 
7. Podjęcie uchwał: 

a) w sprawie wskazania przedstawiciela gminy Złocieniec do komisji konkursowej  
do przeprowadzenia konkursu na stanowisko dyrektora przedszkola – druk nr 164; 

b) w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji, o których mowa w art. 17 ust. 
3 ustawy z dnia 27 października 2017 r. o finansowaniu zadań oświatowych, oraz trybu 
przeprowadzania kontroli prawidłowości ich pobrania i wykorzystania oraz terminu i 
sposobu rozliczenia wykorzystania tych dotacji – druk nr 165; 

c) w sprawie sezonu kąpielowego oraz wykazu kąpielisk na terenie gminy Złocieniec  
w 2025 roku – druk nr 166; 

d) w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych i dworców oraz warunków  
i zasad korzystania z przystanków komunikacyjnych i dworców, których właścicielem 
lub zarządzającym jest gmina Złocieniec udostępnionych dla operatorów  
i przewoźników – druk nr 167; 

e) w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości – druk nr 168; 
f) w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie nieruchomości służebnościami przesyłu – 

druk nr 169; 
g) w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie nieruchomości służebnością przesyłu – druk 

nr 170; 
h) w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu 

zawarcia umowy dzierżawy – druk nr 171; 
i) w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu 

zawarcia umowy dzierżawy – druk nr 172; 
j) w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu 

zawarcia umowy dzierżawy – druk nr 173; 
k) w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu 

zawarcia umowy dzierżawy – druk nr 174; 
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l) w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu 
zawarcia umowy dzierżawy – druk nr 175; 

m) w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu 
zawarcia umowy dzierżawy – druk nr 176; 

n) w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu 
zawarcia umowy dzierżawy – druk nr 177; 

o) w sprawie dokonania zmian w budżecie Gminy Złocieniec na 2025 rok – druk nr 178; 
p) zmieniającą uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Złocieniec 

na lata 2025 – 2032 – druk nr 179; 
q) w sprawie przyznania w 2025 roku dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie 

lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub znajdującym 
się w gminnej ewidencji zabytków położonym na obszarze gminy Złocieniec – druk nr 
180; 

r) w sprawie uzgodnienia projektu uchwały Sejmiku Województwa 
Zachodniopomorskiego zmieniającej Uchwałę Nr XXXII/375/09 Sejmiku 
Województwa Zachodniopomorskiego z dnia 15 września 2009 r. w sprawie obszarów 
chronionego krajobrazu – druk nr 181. 

  8. Komunikaty i oświadczenia. 
  9. Trybuna obywatelska. 
10. Zamknięcie sesji. 
 
 
Punkt 3: Przyjęcie Protokołu z XI Sesji Rady Miejskiej w Złocieńcu.  
 
Pani Aneta Kuszmar (Przewodnicząca Rady Miejskiej w Złocieńcu): 
Protokół z XI Sesji został Państwu Radnym wysłany drogą elektroniczną. Czy Państwo Radni 
mają jakieś uwagi do Protokołu? 
Nie widzę. W takim razie przechodzimy do głosowania nad przyjęciem protokołu z XI sesji 
Rady Miejskiej w Złocieńcu. Kto z Państwa jest za? Kto przeciw? Kto się wstrzymał od głosu? 
 
Rada Miejska, w głosowaniu jawnym imiennym (11 głosów oddano “za”, 0 głosów “przeciw”, 
0 głosów “wstrzymujących się”) – przyjęła Protokół Nr XI/2025 z XI Sesji Rady Miejskiej  
w Złocieńcu, odbytej w dniu 27 marca 2025 roku. 
Przewodnicząca Rady, podsumowując głosowanie stwierdziła, że wszyscy Radni obecni na sali 
głosowali za przyjęciem Protokołu z XI sesji (podczas głosowania byli nieobecni: Radny 
Edward Andrzej Herbut, Radna Grażyna Kozak, Radna Monika Kuczyńska-Kochana oraz 
Radna Barbara Pawłowska) - lista głosowania imiennego stanowi załącznik do protokołu. 
 
 
Punkt 4: Sprawozdanie Burmistrza Złocieńca z pracy w okresie międzysesyjnym – druk 
nr 161. 
 
Pani Małgorzata Głodek (Burmistrz Złocieńca): 
Szanowna Pani Przewodnicząca, Wysoka Rado, Szanowni Państwo, chciałabym uzupełnić 
swoje sprawozdanie o  szkolenie, w którym uczestniczyłam od 22 kwietnia, właśnie tuż przed 
sesją wróciłam z Łukęcinina. Szkolenie z problematyki spraw obronnych, celem było 
udoskonalenie umiejętności wypracowania i podejmowania decyzji w sytuacjach zewnętrznych 
zagrożeń bezpieczeństwa państwa i w czasie wojny, organizacji systemu kierowania 



4 
 

administracją samorządową podczas podwyższania gotowości obronnej państwa, 
wypracowania decyzji do realizacji zadań operacyjnych na szczeblu i miasta i  gminy i 
współdziałania na obszarze  powiatu z jednostkami samorządu terytorialnego, jednostkami 
podległymi i nadzorowanymi przez burmistrza w realizacji zadań obronnych w wyższym  stanie 
gotowości obronnej państwa. Nie chcę stresować i Państwa i naszych mieszkańców, ale 
faktycznie burmistrzowie dostali ogrom informacji potwierdzających, że trzeba się 
przygotowywać na różnego rodzaju sytuacje. Także będziemy procedować, będziemy 
rozmawiać. Dziękuję bardzo. 
 
 
Punkt 5: Sprawozdania ustne komisji problemowych Rady Miejskiej w Złocieńcu  
z pracy w okresie międzysesyjnym. 
 
Radny Waldemar Buca (Przewodniczący komisji rewizyjnej): 
Komisja rewizyjna w okresie międzysesyjnym odbyła dwa posiedzenia 3 i 17 kwietnia 
bieżącego roku w temacie kontroli wykorzystania w latach 2023-2024 dotacji z budżetu  gminy 
Złocieniec przeznaczonej dla klubu sportowego Akademia Piłkarska Złocieniec. W dniu 17 
kwietnia wyjaśnień udzielali: radca prawny Pani Jolanta Czepe i kierownik referatu spraw 
społecznych i zdrowia Pan Leszek Modrzakowski. Następne posiedzenie komisji będzie 28 
kwietnia o godzinie 9:00. Dziękuję bardzo. 
 
Radna  Renata Kawa-Mazur (Przewodnicząca komisji skarg, wniosków i petycji): 
Komisja nie obradowała. Dziękuję. 
 
Radny Michał  Jakubowski (Przewodniczący komisji rozwoju gospodarczego i budżetu): 
Komisja rozwoju gospodarczego i budżetu odbyła jedno posiedzenie w dniu 22  kwietnia 2025 
roku wspólnie z komisją edukacji, kultury, sportu i turystyki oraz komisją zdrowia, spraw 
społecznych i bezpieczeństwa publicznego. Na spotkanie został zaproszony Pan Jacek 
Szadzewicz - Zastępca Burmistrza, Pan Jacek Zbierajewski - Skarbnik oraz Pani Grażyna 
Buczek kierownik Miejskiego Ośrodka  Pomocy Społecznej. Tematem spotkania było 
analizowanie i opiniowanie projektów uchwał na zbliżającą się sesję oraz sprawy bieżące. 
Dziękuję. 
 
Radny Roman Cyc (Przewodniczący komisji zdrowia, spraw społecznych i bezpieczeństwa 
publicznego): 
Komisja zdrowia, spraw społecznych i bezpieczeństwa publicznego w okresie międzysesyjnym 
odbyła jedno spotkanie w dniu 22 kwietnia 2025 roku wspólnie z komisją rozwoju 
gospodarczego i budżetu oraz komisją  edukacji, kultury, sportu i turystyki. W spotkaniu udział 
wzięli Pan Jacek Szadzewicz, Zastępca Burmistrza, Pan Jacek Zbierajewski Skarbnik oraz Pani 
Grażyna Buczek, kierownik Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy  Społecznej. Tematem 
spotkania było analiza sprawozdania Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej  
w Złocieńcu z realizacji zadań w roku  2024, analizowanie i opiniowanie projektów uchwał 
oraz sprawie bieżące. Dziękuję. 
 
Radna Romana Kowalewicz (Przewodnicząca komisji edukacji, kultury, sportu i turystyki): 
Komisja edukacji, kultury, sportu i turystyki, tak jak wcześniej moi koledzy  wspomnieli, 
odbyła jedno wspólne spotkanie w dniu 22 kwietnia  2025 tego roku, celem analizy materiałów 
na sesję. Również w okresie od ostatniej sesji komisja skierowała zapytanie do Samorządowej 
Instytucji Kultury do Złocienieckiego Ośrodka Kultury, aby ta przedstawiła komisji, jakie 
pozyskała środki, lata były wskazane i również takie samo pytanie zostało skierowane do 
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Stowarzyszenia Złocieniecka Orkiestra Dęta, w związku z tym, że w miesiącu kwietniu 
analizujemy sytuację kultury w naszej gminie. Dziękuję. 
 
Radny Radosław Pokutyński (Przewodniczący komisji wsi i rolnictwa): 
Komisja wsi i rolnictwa w okresie międzysesyjnym nie obradowała. Dziękuję. 
 
Radna Aneta Kuszmar (Przewodnicząca komisji organizacyjnej): 
Komisja organizacyjna obradowała raz w okresie międzysesyjnym. Posiedzenie komisji odbyło 
się 16 kwietnia. W posiedzeniu komisji uczestniczyła Pani Burmistrz Małgorzata Głodek, 
Zastępca Burmistrza Pan Jacek Szadzewicz, Skarbnik Pan Jacek Zbierajewski oraz Pan Paweł 
Nowakowski, Nadleśniczy Nadleśnictwa Złocieniec. Pan Nadleśniczy wyjaśnił, że do końca 
kwietnia bieżącego roku przedłożony zostanie radzie miejskiej raport o stanie lasów, 
wykonanie za  2024 rok wraz z planem na 2025 rok. Komisja pracowała nad porządkiem obrad 
dzisiejszej sesji. Członkowie komisji zapoznali się z materiałami na sesję oraz projektami 
uchwał. 
 
 
Punkt 6: Sprawozdanie Miejsko – Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Złocieńcu  
z realizacji zadań w 2024 r. oraz ocena zasobów pomocy społecznej – druki nr 162 i 163. 
 
Pani Grażyna Buczek (Kierownik Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej  
w Złocieńcu): 
Szanowna Pani Przewodnicząca, Państwo Radni,  Pani Burmistrz, Panie Burmistrzu, Ośrodek 
Pomocy Społecznej co roku przedkłada Radzie sprawozdanie z działalności ośrodka oraz oceny  
zasobów pomocy społecznej do końca kwietnia każdego roku. Oba te dokumenty zostały 
zreferowane na komisji wspólnej, ale obiecałam też Państwu, że wskażę wysokość  
otrzymywanych pomocy przez rodziny, takie przykładowe, żebyście mieli rozeznanie w jakiej 
wysokości można skorzystać z pomocy. I  tak na przykład, rodzina dziewięcioosobowa w 2024 
roku otrzymała pomoc 28 539,52 zł i pomoc w naturze,  czyli posiłki to były 800,00 zł. Rodzina 
pięcioosobowa 15 426,00 zł i 200,00 zł w naturze, dwuosobowa  9 963,82 zł pomoc w naturze 
3 350,00 zł, jednoosobowa 9 913,00 zł pomoc w naturze 1 177,00 zł tak plus-minus  kształtuje 
się wysokość otrzymywanej pomocy z naszego ośrodka to tak dla rozeznania bo to obiecałam, 
że Państwu powiem. Jeżeli są pytania to bardzo proszę. 
 
Pani Aneta Kuszmar (Przewodnicząca Rady Miejskiej w Złocieńcu): 
Przeczytałam w materiale, że na terenie gminy  Złocieniec mimo czynionych starań nie ma 
żadnej rodziny wspierającej.  Czy trzeba spełnić jakieś szczególne warunki, żeby taką rodziną 
zostać? 
 
Pani Grażyna Buczek (Kierownik Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej  
w Złocieńcu): 
Takich szczególnych bardzo warunków to nie potrzeba spełnić. Jeżeli jest się rodziną i nie  ma 
się ograniczonych praw, ani nie jest się pozbawiony władzy rodzicielskiej, to jak najbardziej 
taką rodziną wspierającą można  zostać. Dlatego, że ta rodzina jest do wsparcia innej rodziny, 
która ma problemy opiekuńczo-wychowawcze ze swoimi dziećmi. Ta praca rodziny 
wspierającej jest nieodpłatna i myślę, że to stąd bierze się, bo praktycznie w całym powiecie 
nie ma rodzin wspierających, z tego, co dzisiaj nawet ze sprawozdania widziałam, więc myślę, 
że z  uwagi na to, że nie ma za to pieniążków, to nie ma ludzi chętnych, którzy się tej formy 
pomocy by podjęli. Dziękuję bardzo. 
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Pani Aneta Kuszmar (Przewodnicząca Rady Miejskiej w Złocieńcu): 
Rozumiem, że taka rodzina wspierająca może mieć pod opieką tylko jedną rodzinę wspierającą. 
 
Pani Grażyna Buczek (Kierownik Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej  
w Złocieńcu): 
Niekoniecznie. Jeżeli jeszcze Pani pozwoliłaby, to bym tylko podziękowała. 
 
Pani Aneta Kuszmar (Przewodnicząca Rady Miejskiej w Złocieńcu): 
Proszę bardzo, oczywiście. 
 
Pani Grażyna Buczek (Kierownik Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej  
w Złocieńcu): 
Pragnę podziękować wszystkim kierownikom, pracownikom za ich pracę, bo to dzięki nim 
udało się zrealizować wszystkie  nasze zadania. Dziękuję również za współpracę wszystkim,  
z którymi współpracowaliśmy w 2024 roku, gdyż to dzięki wam  mogliśmy lepiej pomagać 
ludziom. Dziękuję sponsorom pani Annie i Danielowi Tyma, dzięki którym paczki z naszej 
zbiórki żywności były o wiele bogatsze, Bożonarodzeniowe. Dziękuję również pani Adrianie  
i Pawłowi Rudy oraz Justynie i Dariuszowi Muras za wsparcie i za pomoc. A w 2025 roku  
możemy już podziękować Caritas Parafii pod wezwaniem Królowej Świętej Jadwigi za paczki 
wielkanocne, które trafiły do naszych podopiecznych. Dziękuję księdzu proboszczowi 
Krzysztofowi Mazurowi oraz pani Beacie Gorkowienko za współpracę, która trwa od wielu  
lat. Dziękuję bardzo. 
 
 
Punkt 7: Podjęcie uchwał: 

a) w sprawie wskazania przedstawiciela gminy Złocieniec do komisji konkursowej  
do przeprowadzenia konkursu na stanowisko dyrektora przedszkola – druk nr 164; 

 
 
Pani Kamila Waszczyk (Inspektor do spraw  oświaty): 
Szanowni Państwo, 4 kwietnia został ogłoszony konkurs na stanowisko Dyrektora Przedszkola 
im. Zajączka Złocieniaszka w Złocieńcu.  Pani Burmistrz powołała komisję konkursową w  celu 
wyboru kandydata na to stanowisko. W skład komisji może zostać powołany radny Rady 
Miejskiej jako przedstawiciela organu prowadzącego. W komisji konkursowej wskazuje się 
pana Pawła Rudego, Pan Radny wyraził zgodę. Dziękuję bardzo. 
 
Rada Miejska w głosowaniu jawnym imiennym (10 głosów oddano “za”, 0 głosów “przeciw”, 
1 głos „wstrzymujący się”) podjęła Uchwałę Nr XII/133/2025 w sprawie wskazania 
przedstawiciela gminy Złocieniec do komisji konkursowej do przeprowadzenia konkursu na 
stanowisko dyrektora przedszkola. 
Przewodnicząca Rady, podsumowując głosowanie stwierdziła, że wszyscy Radni obecni na sali 
głosowali za przyjęciem uchwały z wyjątkiem Radnego Pawła Rudego, który wstrzymał się od 
głosu (podczas głosowania byli nieobecni: Radny Edward Andrzej Herbut, Radna Grażyna 
Kozak, Radna Monika Kuczyńska-Kochana oraz Radna Barbara Pawłowska)  - lista głosowania 
imiennego stanowi załącznik do protokołu. 
 
 
Punkt 7: Podjęcie uchwał: 

b) w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji, o których mowa w art. 17 
ust. 3 ustawy z dnia 27 października 2017 r. o finansowaniu zadań oświatowych, oraz 
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trybu przeprowadzania kontroli prawidłowości ich pobrania i wykorzystania oraz 
terminu i sposobu rozliczenia wykorzystania tych dotacji – druk nr 165; 

 
 
Pani Kamila Waszczyk (Inspektor do spraw  oświaty): 
Uchwała dotyczy trybu udzielania, rozliczania i kontroli dotacji udzielanych niepublicznym 
przedszkolom funkcjonującym na terenie gminy Złocieniec. Nowa uchwała została 
opracowana na podstawie uchwały dotychczasowej. Wprowadzono głównie nowe zapisy 
dotyczące udzielania dotacji na uczniów niepełnosprawnych, zgodnie z metryczką potrzeb 
oświatowych, która zastąpiła subwencję oświatową. Dziękuję.  
 
Rada Miejska w głosowaniu jawnym imiennym (11 głosów oddano “za”, 0 głosów “przeciw”, 
0 głosów „wstrzymujących się”) podjęła Uchwałę Nr XII/134/2025 w sprawie ustalenia trybu 
udzielania i rozliczania dotacji, o których mowa w art. 17 ust. 3 ustawy z dnia 27 października 
2017 r. o finansowaniu zadań oświatowych, oraz trybu przeprowadzania kontroli 
prawidłowości ich pobrania i wykorzystania oraz terminu i sposobu rozliczenia wykorzystania 
tych dotacji. 
Przewodnicząca Rady, podsumowując głosowanie stwierdziła, że wszyscy Radni obecni na sali 
głosowali za przyjęciem uchwały (podczas głosowania byli nieobecni: Radny Edward Andrzej 
Herbut, Radna Grażyna Kozak, Radna Monika Kuczyńska-Kochana oraz Radna Barbara 
Pawłowska)  - lista głosowania imiennego stanowi załącznik do protokołu. 
 
 
Punkt 7: Podjęcie uchwał: 

c) w sprawie sezonu kąpielowego oraz wykazu kąpielisk na terenie gminy Złocieniec  
w 2025 roku – druk nr 166; 

 
 
Pan Sebastian Kuropatnicki (Kierownik referatu promocji i  rozwoju gospodarczego): 
Pani Przewodnicząca, Szanowni Państwo Radni, Szanowni Państwo. Uchwała w sprawie 
sezonu kąpielowego oraz wykazu kąpielisk  na terenie gminy Złocieniec 2025 roku określa, że 
sezon kąpielowy w  naszej gminie będzie obejmował okres od dnia 27 czerwca do dnia 1 
września 2025 roku. Na terenie gminy będą funkcjonowały dwa kąpieliska. Pierwszym będzie 
kąpielisko nad jeziorem Lubie w miejscowości Gudowo  i jest to kąpielisko, które prowadziła 
będzie gmina Drawsko Pomorskie. Jak co roku wyjaśniam, że wody jeziora  Lubie należą pod 
gminę Złocieniec. W związku z tym gmina Drawsko musi wystąpić do Burmistrza Złocieńca   
o zgodę na utworzenie takiego kąpieliska. Kąpielisko drugie to będzie kąpielisko nasze nad 
jeziorem Siecino na Wyspie  Ostrów tradycyjnie i okres jego funkcjonowania będzie trwał od 
1 lipca do 31 sierpnia 2025 roku. Uchwała  ta została tradycyjnie pozytywnie zaopiniowana 
przez instytucje takie jak Wody Polskie, Inspekcje Ochrony Środowiska oraz Powiatowego 
Inspektora  Sanitarnego. Dziękuję bardzo.  
 
Rada Miejska w głosowaniu jawnym imiennym (11 głosów oddano “za”, 0 głosów “przeciw”, 
0 głosów „wstrzymujących się”) podjęła Uchwałę Nr XII/135/2025 w sprawie sezonu 
kąpielowego oraz wykazu kąpielisk na terenie gminy Złocieniec w 2025 roku. 
Przewodnicząca Rady, podsumowując głosowanie stwierdziła, że wszyscy Radni obecni na sali 
głosowali za przyjęciem uchwały (podczas głosowania byli nieobecni: Radny Edward Andrzej 
Herbut, Radna Grażyna Kozak, Radna Monika Kuczyńska-Kochana oraz Radna Barbara 
Pawłowska)  - lista głosowania imiennego stanowi załącznik do protokołu. 
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Punkt 7: Podjęcie uchwał: 

d) w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych i dworców oraz warunków  
i zasad korzystania z przystanków komunikacyjnych i dworców, których 
właścicielem lub zarządzającym jest gmina Złocieniec udostępnionych dla 
operatorów i przewoźników – druk nr 167; 

 
Pani Agnieszka Wiczk (Kierownik referatu gospodarki komunalnej):  
Szanowna Pani Przewodnicząca, Państwo Radni, podjęcie uchwały w sprawie określenia  
przystanków komunikacyjnych, których właścicielem lub zarządzającym jest gmina Złocieniec 
jest związane z wprowadzeniem nowej linii transportu publicznego na trasie Złocieniec - 
Złocieniec przez Cieszyno. W uchwale dodane zostały do dotychczasowych lokalizacji, które 
były w poprzedniej przystanki zlokalizowane przy drogach publicznych, które dla potrzeb 
obsługi tej linii transportu będą zarządzane przez gminę  Złocieniec. Dziękuję. 
 
Rada Miejska w głosowaniu jawnym imiennym (11 głosów oddano “za”, 0 głosów “przeciw”, 
0 głosów „wstrzymujących się”) podjęła Uchwałę Nr XII/136/2025 w sprawie określenia 
przystanków komunikacyjnych i dworców oraz warunków i zasad korzystania z przystanków 
komunikacyjnych i dworców, których właścicielem lub zarządzającym jest gmina Złocieniec 
udostępnionych dla operatorów i przewoźników. 
Przewodnicząca Rady, podsumowując głosowanie stwierdziła, że wszyscy Radni obecni na sali 
głosowali za przyjęciem uchwały (podczas głosowania byli nieobecni: Radny Edward Andrzej 
Herbut, Radna Grażyna Kozak, Radna Monika Kuczyńska-Kochana oraz Radna Barbara 
Pawłowska)  - lista głosowania imiennego stanowi załącznik do protokołu. 
 
 
Punkt 7: Podjęcie uchwał: 

e) w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości – druk nr 168; 
 
 
Pan Damian Świercz (Kierownik referatu gospodarki nieruchomościami i urbanistyki):  
Pani Przewodnicząca, Wysoka Rado, pierwsza  z serii  uchwał przygotowanych przez nasz 
referat dotyczy sprzedaży w drodze przetargu niezabudowanej działki gruntu nr 279  
o powierzchni  niemal 4,5 ha, położonej w obrębie szóstym miasta Złocieńca. To jest działka 
za jeziorem Maleszewo. Działka przekracza  znacząco wartość 200 000,00 zł w związku z tym, 
aby możliwe było jej przekazanie do przeznaczenie do sprzedaży zasadnym jest uzyskanie 
zgody Rady  Miejskiej. Dziękuję. 
 
Rada Miejska w głosowaniu jawnym imiennym (11 głosów oddano “za”, 0 głosów “przeciw”, 
0 głosów „wstrzymujących się”) podjęła Uchwałę Nr XII/137/2025 w sprawie wyrażenia zgody 
na zbycie nieruchomości. 
Przewodnicząca Rady, podsumowując głosowanie stwierdziła, że wszyscy Radni obecni na sali 
głosowali za przyjęciem uchwały (podczas głosowania byli nieobecni: Radny Edward Andrzej 
Herbut, Radna Grażyna Kozak, Radna Monika Kuczyńska-Kochana oraz Radna Barbara 
Pawłowska)  - lista głosowania imiennego stanowi załącznik do protokołu. 
 
 
Punkt 7: Podjęcie uchwał: 
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f) w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie nieruchomości służebnościami przesyłu – 
druk nr 169; 

 
 
Pan Damian Świercz (Kierownik referatu gospodarki nieruchomościami i urbanistyki):  
 
Energa Operator złożył do gminy wniosek  o ustanowienie służebności przesyłu na działce 1/5. 
Właściwie dwa wnioski wpłynęły. Działka położona jest za garażami, tam  gdzie garaże są 
położone za osiedlem w Budowie. Pierwszy wniosek dotyczy kabla o długości 33 metra.  Jest 
to kabel niskiego napięcia, a drugi wniosek dotyczył prawa do wbudowania kabla 
elektroenergetycznego niskiego napięcia oraz złącza kablowo-pomiarowego. Nie są to duże 
powierzchnie planowanej służebności, ale działka jest znacznej wielkości i jej wartość 
przekracza 200 000,00 zł w związku z tym, aby możliwe było obciążenie tej działki 
służebnością przesyłu, wymagana jest też zgoda Rady  Miejskiej. 
 
Rada Miejska w głosowaniu jawnym imiennym (11 głosów oddano “za”, 0 głosów “przeciw”, 
0 głosów „wstrzymujących się”) podjęła Uchwałę Nr XII/138/2025 w sprawie wyrażenia zgody 
na obciążenie nieruchomości służebnościami przesyłu. 
Przewodnicząca Rady, podsumowując głosowanie stwierdziła, że wszyscy Radni obecni na sali 
głosowali za przyjęciem uchwały (podczas głosowania byli nieobecni: Radny Edward Andrzej 
Herbut, Radna Grażyna Kozak, Radna Monika Kuczyńska-Kochana oraz Radna Barbara 
Pawłowska)  - lista głosowania imiennego stanowi załącznik do protokołu. 
 
 
Punkt 7: Podjęcie uchwał: 

g) w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie nieruchomości służebnością przesyłu – 
druk nr 170; 

 
Pan Damian Świercz (Kierownik referatu gospodarki nieruchomościami i urbanistyki):  
Analogiczna sytuacja do poprzedniej, też Energa, tym razem na działce 1/48, również za  
garażami w Budowie. Tym razem chodzi o złącze kablowo-pomiarowe i kabel niskiego 
napięcia o długości 56 metrów. Działka przekracza wartość 200 000,00 zł, w związku z tym 
również wymagane jest uzyskanie zgody rady miejskiej. 
 
Rada Miejska w głosowaniu jawnym imiennym (11 głosów oddano “za”, 0 głosów “przeciw”, 
0 głosów „wstrzymujących się”) podjęła Uchwałę Nr XII/139/2025 w sprawie wyrażenia zgody 
na obciążenie nieruchomości służebnością przesyłu. 
Przewodnicząca Rady, podsumowując głosowanie stwierdziła, że wszyscy Radni obecni na sali 
głosowali za przyjęciem uchwały (podczas głosowania byli nieobecni: Radny Edward Andrzej 
Herbut, Radna Grażyna Kozak, Radna Monika Kuczyńska-Kochana oraz Radna Barbara 
Pawłowska)  - lista głosowania imiennego stanowi załącznik do protokołu. 
 
 
Punkt 7: Podjęcie uchwał: 

h) w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu 
zawarcia umowy dzierżawy – druk nr 171; 

 
Pan Damian Świercz (Kierownik referatu gospodarki nieruchomościami i urbanistyki):  
Kolejne umowy właściwie kolejne uchwały będą dotyczyły podobnych spraw. Każda będzie 
dotyczyła zgody na odstąpienie  od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy i tutaj 
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dwa przypadki się zdarzają. Albo jest to kolejna umowa  po okresie zawieranym na okres do 
trzech lat, albo jest to umowa z wstępnym poprzedniego dzierżawcy, czyli  synem, córką 
poprzedniego dzierżawcy. Pierwsza uchwała, o której pani przewodnicząca wspomniała, 
dotyczy  działki 18/6 położonej w obrębie 16 miasta Złocieńca i jest to akuratnie przedłużenie 
umowy, która już wcześniej  była zawarta na okres do trzech lat, dlatego wnioskuje się do Rady 
Miejskiej, żeby wyrazić zgodę na wydzierżawienie tej działki na czas nieoznaczony.  
 
Rada Miejska w głosowaniu jawnym imiennym (11 głosów oddano “za”, 0 głosów “przeciw”, 
0 głosów „wstrzymujących się”) podjęła Uchwałę Nr XII/140/2025 w sprawie wyrażenia zgody 
na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy. 
Przewodnicząca Rady, podsumowując głosowanie stwierdziła, że wszyscy Radni obecni na sali 
głosowali za przyjęciem uchwały (podczas głosowania byli nieobecni: Radny Edward Andrzej 
Herbut, Radna Grażyna Kozak, Radna Monika Kuczyńska-Kochana oraz Radna Barbara 
Pawłowska)  - lista głosowania imiennego stanowi załącznik do protokołu. 
 
 
Punkt 7: Podjęcie uchwał: 

i) w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu 
zawarcia umowy dzierżawy – druk nr 172; 

 
Pan Damian Świercz (Kierownik referatu gospodarki nieruchomościami i urbanistyki):  
Projekt ten dotyczy działki 20/5, obręb 11 Złocieńca, dzierżawa na cele rekreacyjno-
wypoczynkowe. Podobnie jak w poprzedniej uchwale, jest to kolejna  umowa zawierana z tym 
samym podmiotem, dlatego wnioskuje się o przyjęcie tej uchwały na czas nieoznaczony. 
 
Rada Miejska w głosowaniu jawnym imiennym (11 głosów oddano “za”, 0 głosów “przeciw”, 
0 głosów „wstrzymujących się”) podjęła Uchwałę Nr XII/141/2025 w sprawie wyrażenia zgody 
na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy. 
Przewodnicząca Rady, podsumowując głosowanie stwierdziła, że wszyscy Radni obecni na sali 
głosowali za przyjęciem uchwały (podczas głosowania byli nieobecni: Radny Edward Andrzej 
Herbut, Radna Grażyna Kozak, Radna Monika Kuczyńska-Kochana oraz Radna Barbara 
Pawłowska)  - lista głosowania imiennego stanowi załącznik do protokołu. 
 
 
Punkt 7: Podjęcie uchwał: 

j) w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu 
zawarcia umowy dzierżawy – druk nr 173; 

 
 
Pan Damian Świercz (Kierownik referatu gospodarki nieruchomościami i urbanistyki):  
Projekt ten dotyczy  działki o numerze 59/20 w obrębie 12 Złocieńca przy ulicy Mickiewicza. 
I to jest przypadek, w którym o dzierżawę wystąpił syn dotychczasowego dzierżawcy, dlatego 
też proponuje się przyjęcie uchwały w tym kształcie. 
 
Rada Miejska w głosowaniu jawnym imiennym (11 głosów oddano “za”, 0 głosów “przeciw”, 
0 głosów „wstrzymujących się”) podjęła Uchwałę Nr XII/142/2025 w sprawie wyrażenia zgody 
na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżaw. 
Przewodnicząca Rady, podsumowując głosowanie stwierdziła, że wszyscy Radni obecni na sali 
głosowali za przyjęciem uchwały (podczas głosowania byli nieobecni: Radny Edward Andrzej 
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Herbut, Radna Grażyna Kozak, Radna Monika Kuczyńska-Kochana oraz Radna Barbara 
Pawłowska)  - lista głosowania imiennego stanowi załącznik do protokołu. 
 
 
Punkt 7: Podjęcie uchwał: 

k) w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu 
zawarcia umowy dzierżawy – druk nr 174; 

 
 
Pan Damian Świercz (Kierownik referatu gospodarki nieruchomościami i urbanistyki):  
Projekt dotyczy działki 281/7 w obrębie szóstym Złocieńca, to jest za budynkami ul. Staszica 
50-49-51  i tu jest też podobna sytuacja, w której była wcześniej zawarta umowa na czas 
oznaczony do trzech lat i jest to teraz wniosek o przedłużenie jej na czas nieoznaczony. 
 
Rada Miejska w głosowaniu jawnym imiennym (11 głosów oddano “za”, 0 głosów “przeciw”, 
0 głosów „wstrzymujących się”) podjęła Uchwałę Nr XII/143/2025 w sprawie wyrażenia zgody 
na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy. 
Przewodnicząca Rady, podsumowując głosowanie stwierdziła, że wszyscy Radni obecni na sali 
głosowali za przyjęciem uchwały (podczas głosowania byli nieobecni: Radny Edward Andrzej 
Herbut, Radna Grażyna Kozak, Radna Monika Kuczyńska-Kochana oraz Radna Barbara 
Pawłowska)  - lista głosowania imiennego stanowi załącznik do protokołu. 
 
 
Punkt 7: Podjęcie uchwał: 

l) w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu 
zawarcia umowy dzierżawy – druk nr 175; 

 
 
Pan Damian Świercz (Kierownik referatu gospodarki nieruchomościami i urbanistyki):  
Tak jak w poprzedniej sytuacji ta sama działka, ale inny podmiot nieco inny fragment tej działki 
281/7 i również przedłużenie umowy na czas nieoznaczony wnioskuje dotychczasowy 
dzierżawca. 
 
Rada Miejska w głosowaniu jawnym imiennym (11 głosów oddano “za”, 0 głosów “przeciw”, 
0 głosów „wstrzymujących się”) podjęła Uchwałę Nr XII/144/2025 w sprawie wyrażenia zgody 
na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy. 
Przewodnicząca Rady, podsumowując głosowanie stwierdziła, że wszyscy Radni obecni na sali 
głosowali za przyjęciem uchwały (podczas głosowania byli nieobecni: Radny Edward Andrzej 
Herbut, Radna Grażyna Kozak, Radna Monika Kuczyńska-Kochana oraz Radna Barbara 
Pawłowska)  - lista głosowania imiennego stanowi załącznik do protokołu. 
 
 
Punkt 7: Podjęcie uchwał: 

m) w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu 
zawarcia umowy dzierżawy – druk nr 176; 

 
 
Pan Damian Świercz (Kierownik referatu gospodarki nieruchomościami i urbanistyki):  
Projekt uchwały dotyczy działki 55/1 obręb 12 Złocieńca  przy ul. Mickiewicza. O dzierżawę 
wystąpił syn dotychczasowego dzierżawcy. Uchwała jest w pewien sposób też powiązana  
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z wcześniej przyjmowaną  uchwałą dotyczącą działki 59/20, bo tutaj chodzi  o tą samą osobę 
fizyczną. 
 
Rada Miejska w głosowaniu jawnym imiennym (11 głosów oddano “za”, 0 głosów “przeciw”, 
0 głosów „wstrzymujących się”) podjęła Uchwałę Nr XII/145/2025 w sprawie wyrażenia zgody 
na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy. 
 
Przewodnicząca Rady, podsumowując głosowanie stwierdziła, że wszyscy Radni obecni na sali 
głosowali za przyjęciem uchwały (podczas głosowania byli nieobecni: Radny Edward Andrzej 
Herbut, Radna Grażyna Kozak, Radna Monika Kuczyńska-Kochana oraz Radna Barbara 
Pawłowska)  - lista głosowania imiennego stanowi załącznik do protokołu. 
 
 
Punkt 7: Podjęcie uchwał: 

n) w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu 
zawarcia umowy dzierżawy – druk nr 177; 

 
 
Pan Damian Świercz (Kierownik referatu gospodarki nieruchomościami i urbanistyki):  
Uchwała dotyczy dzierżawy pomieszczenia garażowego znajdującego się na działce 128/4  
o powierzchni 15 metrów  kwadratowych za budynkiem przy ul. Piłsudskiego 6. Z wnioskiem  
o zawarcie umowy na czas nieoznaczony, wystąpiła córka dotychczasowego dzierżawcy. 
Dziękuję. 
 
Rada Miejska w głosowaniu jawnym imiennym (11 głosów oddano “za”, 0 głosów “przeciw”, 
0 głosów „wstrzymujących się”) podjęła Uchwałę Nr XII/146/2025 w sprawie wyrażenia zgody 
na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy. 
Przewodnicząca Rady, podsumowując głosowanie stwierdziła, że wszyscy Radni obecni na sali 
głosowali za przyjęciem uchwały (podczas głosowania byli nieobecni: Radny Edward Andrzej 
Herbut, Radna Grażyna Kozak, Radna Monika Kuczyńska-Kochana oraz Radna Barbara 
Pawłowska)  - lista głosowania imiennego stanowi załącznik do protokołu. 
 
 
Punkt 7: Podjęcie uchwał: 

o) w sprawie dokonania zmian w budżecie Gminy Złocieniec na 2025 rok – druk nr 178; 
 
Pan Jacek Zbierajewski (Skarbnik Gminy Złocieniec): 
Szanowna Rado, zmiany w podejmowanej uchwale mają na celu głównie uporządkowanie 
planu wydatków majątkowych, ale po kolei. Jeżeli chodzi o dochody, to wprowadzamy do 
budżetu głównie środki z opłat za usługi cmentarne to jest kwota 42 000,00 zł. 37 000,00 zł 
jako przyjęcie do budżetu środków otrzymanych z funduszy pomocy na zadania oświatowe, 
134 000,00 zł jako wydatki majątkowe to są zwiększone środki z funduszu Polski Ład na 
przebudowę wodociągu z miejscowości Cieszyno do Siecina oraz 15 000,00 zł jako dotacja 
 z Urzędu Marszałkowskiego na wymianę nawierzchni alejki na osiedlu Budowo. Jeżeli chodzi  
o stronę wydatkową, to zmiany następują zgodnie z dochodami, a poza tym do najważniejszych 
zmian zaliczyć należy wprowadzenie nowych zadań inwestycyjnych: przebudowa ulicy 
Gdyńskiej w Złocieńcu kwota 160 000,00 zł, budowa cmentarza komunalnego w Złocieńcu, to 
jest na razie projekt budowlany na kwotę 50 000,00 zł., modernizacja budynku Urzędu 
Miejskiego w Złocieńcu kwota 100 000,00 zł, modernizacja  budynku szkoły podstawowej nr 
1 w Złocieńcu kwota 100 000,00 zł oraz trzy zadania z grantów sołeckich na razie tylko po 
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stronie dochodowej po stronie wydatkowej kwota łączna trzech zadań to jest 67 000,00 zł. 
Dziękuję bardzo. 
 
Rada Miejska w głosowaniu jawnym imiennym (11 głosów oddano “za”, 0 głosów “przeciw”, 
0 głosów „wstrzymujących się”) podjęła Uchwałę Nr XII/147/2025 w sprawie dokonania 
zmian w budżecie Gminy Złocieniec na 2025 rok. 
Przewodnicząca Rady, podsumowując głosowanie stwierdziła, że wszyscy Radni obecni na sali 
głosowali za przyjęciem uchwały (podczas głosowania byli nieobecni: Radny Edward Andrzej 
Herbut, Radna Grażyna Kozak, Radna Monika Kuczyńska-Kochana oraz Radna Barbara 
Pawłowska)  - lista głosowania imiennego stanowi załącznik do protokołu. 
 
 
Punkt 7: Podjęcie uchwał: 

p) zmieniającą uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Złocieniec 
na lata 2025 – 2032 – druk nr 179; 

 
 
Pan Jacek Zbierajewski (Skarbnik Gminy Złocieniec): 
Zmiany w tak zwanej WPF-ce są niezbędne, żeby ujednolicić zapisy z tej uchwały z uchwałą 
budżetową i z jej zmianami. Dziękuję. 
 
Rada Miejska w głosowaniu jawnym imiennym (11 głosów oddano “za”, 0 głosów “przeciw”, 
0 głosów „wstrzymujących się”) podjęła Uchwałę Nr XII/148/2025 zmieniającą uchwałę  
w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Złocieniec na lata 2025 – 2032. 
Przewodnicząca Rady, podsumowując głosowanie stwierdziła, że wszyscy Radni obecni na sali 
głosowali za przyjęciem uchwały (podczas głosowania byli nieobecni: Radny Edward Andrzej 
Herbut, Radna Grażyna Kozak, Radna Monika Kuczyńska-Kochana oraz Radna Barbara 
Pawłowska)  - lista głosowania imiennego stanowi załącznik do protokołu. 
 
 
Punkt 7: Podjęcie uchwał: 

q) w sprawie przyznania w 2025 roku dotacji na prace konserwatorskie, 
restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków 
lub znajdującym się w gminnej ewidencji zabytków położonym na obszarze gminy 
Złocieniec – druk nr 180; 

 
 
Pan Damian Świercz (Kierownik referatu gospodarki nieruchomościami i urbanistyki):  
Burmistrz Złocienia ogłosił konkurs na dotacje na prace konserwatorskie, restauratorskie przy 
zabytkach. W wyznaczonym w ogłoszeniu terminie, to jest do 15 kwietnia, wpłynął jeden 
wniosek o dotację  złożony przez Parafię Pod Wezwaniem Wniebowzięcia Najświętszej Maryi 
Panny w Złocieńcu. Wniosek dotyczył remontu wewnętrznych ścian prezbiterium. Po 
przeanalizowaniu zakresu wniosku stwierdzono, że merytorycznie jest on kompletny 
i Burmistrz właściwie pod tym kątem może tylko oceniać ten wniosek, bo właściwa do 
wyrażenia zgody na udzielenie dotacji jest Rada Miejska w Złocieńcu. W związku z tym 
dlatego taki projekt uchwały został przygotowany i przedłożony na dzisiejszej sesji. 
 
Rada Miejska w głosowaniu jawnym imiennym (11 głosów oddano “za”, 0 głosów “przeciw”, 
0 głosów „wstrzymujących się”) podjęła Uchwałę Nr XII/149/2025 w sprawie przyznania 
 w 2025 roku dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy 
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zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub znajdującym się w gminnej ewidencji zabytków 
położonym na obszarze gminy Złocieniec. 
Przewodnicząca Rady, podsumowując głosowanie stwierdziła, że wszyscy Radni obecni na sali 
głosowali za przyjęciem uchwały (podczas głosowania byli nieobecni: Radny Edward Andrzej 
Herbut, Radna Grażyna Kozak, Radna Monika Kuczyńska-Kochana oraz Radna Barbara 
Pawłowska)  - lista głosowania imiennego stanowi załącznik do protokołu. 
 
 
Punkt 7: Podjęcie uchwał: 

r) w sprawie uzgodnienia projektu uchwały Sejmiku Województwa 
Zachodniopomorskiego zmieniającej Uchwałę Nr XXXII/375/09 Sejmiku 
Województwa Zachodniopomorskiego z dnia 15 września 2009 r. w sprawie 
obszarów chronionego krajobrazu – druk nr 181. 

 
 
Pan Jacek Szadzewicz (Zastępca Burmistrza Złocieńca):  
Szanowna Pani Przewodnicząca, Szanowna Wysoka Rado, Szanowni Państwo przedmiotem 
niniejszej uchwały jest uzgodnienie zmiany uchwały dotyczącej obszarów chronionego 
krajobrazu. Jest to  jedna z form ochrony przyrody, która obowiązuje na terenie  naszej Gminy. 
Zwykle takie zmiany wprowadzają wiele różnych kontrowersji. Niemniej jednak ta zmiana 
zaproponowana przez Urząd Marszałkowski Województwa Zachodniopomorskiego ma 
charakter  kosmetyczny oraz porządkowy. W szczególności w tej zmienionej uchwale zmienia 
się to, że podmiotem, który odpowiedzialny jest za nadzór nad wykonaniem tej uchwały nie 
jest sejmik województwa zachodniopomorskiego jako organ uchwałodawczy samorządu 
województwa, tylko jest to organ wykonawczy, jakim jest Marszałek Województwa 
Zachodniopomorskiego. Drugim elementem, który jest zmieniany to jest to,  że w związku ze 
zniesieniem gminy Ostrowice i ten przypadek dotyczy bezpośrednio naszej gminy, bo 
przypomnę, że gmina Ostrowice została zniesiona 1 stycznia 2019 roku i w załączniku  numer 
1 do tej uchwały było wskazane, że obszar chronionego krajobrazu pojezierze Drawskie 
położone jest na terenie Powiatu Drawskiego również na terenie gminy Ostrowice. Gmina 
została zniesiona, w związku z tym należy uporządkować to w tym załączniku. Trzecia zmiana 
ma charakter bardzo zbliżony do tej drugiej, jednak dotyczy powiatu koszalińskiego i samego 
miasta Koszalin. A był pewien błąd, który wskazywał, że miasto Koszalin położone jest 
w powiecie koszalińskim. Jednak jest to nieprawda, w związku z tym, tak jak wspomniałem, 
wszystkie zmiany mają charakter porządkowy i kosmetyczny. W związku z  tym, że Rada 
Miejska ma możliwość uzgodnienia tych zmian w terminie 30 dni, a ten termin minąłby przed 
upływem następnej sesji. W związku z tym, że zmiany tak jak wspomniałem już wielokrotnie 
mają charakter  porządkowy oraz  kosmetyczny uważamy, że warto podjąć uchwałę, która 
pozytywnie uzgadnia przedmiotowe zmiany. Dziękuję 
 
Rada Miejska w głosowaniu jawnym imiennym (11 głosów oddano “za”, 0 głosów “przeciw”, 
0 głosów „wstrzymujących się”) podjęła Uchwałę Nr XII/150/2025 w sprawie uzgodnienia 
projektu uchwały Sejmiku Województwa Zachodniopomorskiego zmieniającej Uchwałę Nr 
XXXII/375/09 Sejmiku Województwa Zachodniopomorskiego z dnia 15 września 2009 r. 
w sprawie obszarów chronionego krajobrazu. 
Przewodnicząca Rady, podsumowując głosowanie stwierdziła, że wszyscy Radni obecni na sali 
głosowali za przyjęciem uchwały (podczas głosowania byli nieobecni: Radny Edward Andrzej 
Herbut, Radna Grażyna Kozak, Radna Monika Kuczyńska-Kochana oraz Radna Barbara 
Pawłowska)  - lista głosowania imiennego stanowi załącznik do protokołu. 
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Punkt 8.  Komunikaty i oświadczenia. 
 
Radna Romana Kowalewicz: 
Szanowni Państwo, komisja edukacji, kultury, sportu i turystyki zwróciła się z wnioskiem do  
Zarządu Powiatu Drawskiego w nawiązaniu do naszej uchwały zwalniającej  organizacje, kluby 
sportowe i organizacje, stowarzyszenia z opłat za korzystanie z obiektów. W myśl tej zasady 
zwróciliśmy się jako komisja z wnioskiem do Zarządu Powiatu Drawskiego. Otrzymaliśmy 
odpowiedź niestety odmowną, Zarząd  Powiatu Drawskiego nie wyraził zgody na zwolnienie  
z opłat ani z zastosowania ulg, ponieważ istnieje inny sposób wspierania organizacji 
sportowych. Kluby sportowe oraz stowarzyszenia mogą pozyskiwać środki finansowe 
z przeznaczeniem między innymi na pokrycie wyżej wymienionych kosztów w drodze 
konkursów ofert dla organizacji. To już mój komentarz. W tym roku było tylko na cały powiat 
40 000,00 zł dla organizacji zajmujących się sportem, więc na pewno nie starczyłoby na takie 
dodatkowe koszty. I druga sprawa dzisiaj uczestniczyłam w sesji Rady Powiatu Drawskiego, 
pojechałam z wnioskiem dotyczącym wykonania remontu bądź przełożenia chodnika przy 
ulicy Czwartaków w związku z tym, że planowana  jest budowa obwodnicy, zmiana przebiegu 
tej drogi. Rozmawiałam z mieszkańcami o tym, żeby chociaż przełożyć ten chodnik, żeby 
naprawdę przejście tym chodnikiem było bezpieczne. Pan Starosta obiecał, że pochyli się nad 
tym tematem. Dziękuję.  
 
Radny Radosław Pokutyński:  
Chciałbym podziękować Panu Burmistrzowi za odpowiedź na moją interpelację, którą 
złożyłem oraz za szybką reakcję oraz zaznaczyć chciałbym jeszcze, że jest  problem z drogą 
dojazdową do miejscowości Szczycienko, bardzo tak silnie komunikowany. I to w sumie na 
tyle.  Dziękuję. 
 
Radny Roman  Cyc: 
Ja dzięki uprzejmości Radnej Rady Powiatu pani Urszuli Ptak, z którą współpracuję już drugą 
kadencję. Złożyłem dwie interpelacje do powiatu i chciałbym odczytać odpowiedzi na te 
interpelacje. Dotyczy interpelacji pana Romana Cyca, Radnego Rady Miejskiej w Złocieńcu, 
zgłoszonej podczas 12 sesji w dniu 28 marca 2025 roku przez panią  Urszulę Ptak Radną Rady 
Powiatu Drawskiego w sprawie podjęcia stosownych działań zmierzających do poprawy 
bezpieczeństwa pieszych poruszających się ulicą Żeromskiego w Złocieńcu. I to odpowiedź. 
ul. Żeromskiego w Złocieńcu jest  częścią drogi powiatowej nr 1987 Z i wymaga kompleksowej 
przebudowy. W bieżącym roku powiat drawski wraz z gminą Złocieniec podjął działania 
mające na celu poprawę bezpieczeństwa na drodze 1987 Z na innym odcinku. Po  zrealizowaniu 
obecnych zamierzeń rozważone zostanie przystąpienie do dalszej modernizacji drogi 1987 Z, 
a w tym także ulicy Żeromskiego w Złocieńcu. Dla poprawy bezpieczeństwa do momentu  
realizacji zamierzeń inwestycyjnych wprowadzona zostanie nowa organizacja ruchu mająca na 
celu ochronę pieszych w pasie drogowym. To jest też informacja dla Jana. I druga interpelacja 
dotyczyła wycięcia drzewa daglezji, rosnącego w pasie drogi przy posesji nr 32 
w Złocieńcu i odpowiedź w dniu 7 kwietnia 2025 roku. W obecności pracownika Wydziału 
Ochrony Środowiska gminy Złocieniec dokonano oględzin drzewa. Na wskazanym drzewie 
znajduje się ptasie gniazdo oraz na chwilę obecną brak jest widocznych  oznak  wskazujących 
na konieczność natychmiastowego usunięcia. Mając na uwadze prośbę mieszkańców, drzewo 
zostanie ujęte w planie wycinki  na rok 2026 roku, po uzyskaniu pozytywnej decyzji Burmistrza 
Złocieńca zostanie usunięte. Dziękuję jeszcze raz pani radnej. Dziękuje serdecznie. 
 
Radny Waldemar  Buca: 
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Ja mam jedną interpelację do pana Burmistrza pana Jacka Szadzewicza i to jest interpelacja  
pani mieszkającej na ulicy Cegielnianej na posesja nr 5. Chodzi o postawienie dwóch lamp, bo 
od posesji nr 10 do posesji nr 5 nie ma lamp, a niestety jest tam ciemno i droga gruntowa 
i bardzo prosi o postawienie tych dwóch lamp, czy jest taka możliwość? Chciałem podziękować 
pani Burmistrz  za koszenie trawy bardzo ładnie wygląda w tej chwili już centrum Złocieńca. 
Dziękuję bardzo. 
 
Radny Jarosław Sobczak: 
Pani Przewodnicząca, Wysoka Rado, ja mam pytanie do pana  Burmistrza. Kończy się sezon 
grzewczy, a wiadomo, że niektórzy odbiorcy miejskiego ciepła płacą przez cały rok za to ciepło, 
które jest po prostu drogim ciepłem. Czy można podjąć jakieś działania w celu no ulżenia 
ludziom i zmniejszenia ich rachunków. Dziękuję. 
 
Pan Jacek Szadzewicz (Zastępca Burmistrza Złocieńca):  
Szanowni Państwo, na sali na pewno znajduje się osoba bardziej kompetentna ode mnie w tym  
zakresie, niemniej jednak dobrze współpracujemy. Jedną z ostatnich dobrych informacji jest ta, 
że w zasadzie nasz system sieci  ciepłowniczych składa się z trzech kotłowni, głównej przy Alei 
Piastów, jedna na Drawskiej 17 i kotłownia w Rzęśnicy.  Te dwie ostatnie kotłownie obsługują 
w zasadzie tylko cztery budynki łącznie, a ta większość budynków obsługiwana jest przez 
kotłownię centralną przy Alei Piastów. Mówię o tym dlatego, bo jedna dana jest mi bardzo 
dobrze znana, bo w wyniku zatwierdzenia przez Urząd Regulacji Energetyki ostatniej taryfy za 
ciepło, to ta główna taryfa za ciepło, które jest wytwarzane w kotłowni centralnej przy Alei 
Piastów, to nie chciałbym się pomylić, ale taryfa ta jest niższa o około 25%. Panie Prezesie, 
może Pan mnie poprawi, ale chyba moja pamięć jeszcze  nie jest tak zawodna. Jedno się zgadza, 
na pewno w bieżącym sezonie grzewczym, bieżący się kończy w zasadzie od czasu 
zatwierdzenia taryfy będzie taniej i to moim zdaniem dość znacznie taniej, tak? Także i na 
przesyle jest spadek i na energii czynnej, jest postęp, wszystko drożeje, a te jedne medium 
tanieje. Dziękuję.  
 
Pani Urszula Ptak (Radna Rady Powiatu Drawskiego): 
Pani Przewodnicząca, Szanowna Rado, Pani Burmistrz, Panie Burmistrzu, Szanowni goście ja 
tylko chciałam tak informacyjnie. Pisałam do Zachodniopomorskiego Zarządu Dróg 
Wojewódzkich w Koszalinie poprzez powiat drawski interpelację dotyczącą drogi nie 
powiatowej tylko wojewódzkiej. Jest  to droga numer 173 łącząca skrzyżowanie z Ostrowic 
Złocieniec na  Koszalin. Jest to droga bardzo zaniedbana i chciałam się podzielić informacją, 
którą otrzymałam. W roku bieżącym we współpracy z gminą Drawsko Pomorskie będzie 
wykonany pierwszy etap przebudowy drogi nr 173 w  gminie Ostrowice. Drugi etap planowany 
jest do realizacji w 2026 roku w ramach tej przebudowy zostanie wykonana  nowa nawierzchnia 
jezdni i chodników. Dalsza przebudowa drogi wojewódzkiej 173 planowana jest do realizacji 
w latach 2026-2028. Ponadto w roku 2025 droga ta jak i  na pozostałych drogach wojewódzkich 
wykonane będą prace związane z bieżącym utrzymaniem dróg, remonty cząstkowe 
nawierzchni, mechaniczne koszenie  poboczy, odnowa oznakowania poziomego, wymiana 
uszkodzonego zniszczonego oznakowania pionowego, wycinka drzew zagrażających 
bezpieczeństwu ruchu drogowego. Wszystkie odcinki  dróg wojewódzkich  na terenie powiatu 
drawskiego są systematycznie monitorowane przez pracowników rejonu dróg wojewódzkich  
w Drawsku Pomorskim. Stwierdzone nieprawidłowości zagrażające bezpieczeństwu 
użytkowników dróg są na bieżąco usuwane. Nie za bardzo tam się da usunąć,  bo ta droga jest 
faktycznie w stanie fatalnym. Ale miejmy nadzieję, że będą środki na jej przebudowę  
i modernizację. Jeszcze wystąpiłam w związku z tym, że nasza  droga Złocieniec-Ostrowice,  
jest w bardzo dobrym stanie stosunkowo do tej drogi, która była w bliskim czasie budowana 
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Złocieniec-Kalisz, nie ma oznakowania poziomego i jeszcze latem to jest super, bo jest  widno 
długo i dobrze się jedzie, ale gorzej jak jest jesień i zima, ta droga jest ciemna i nic nie widać. 
W związku z tym wystąpiłam o oznakowanie poziome tej drogi. Otrzymałam dzisiaj również 
odpowiedź, że na odcinku skrzyżowania z drogą wojewódzką  173 do miejscowości Złocieniec, 
ta droga numer 1962 Z. Dziękuję za interpelację w sprawie oznakowania poziomego linią  
segregacyjną na drodze powiatowej 1962 Z, na odcinku skrzyżowania z drogą wojewódzką  
173 miejscowości Złocieniec. Szerokość jezdni na wskazanym odcinku drogi ma szerokość 5,5 
m w związku z powyższym chciałbym poinformować, że stosując przepisy zawarte 
w obwieszczeniu ministra infrastruktury z dnia 9 września 2019 roku  w sprawie szczególnych 
warunków technicznych dla znaków i sygnałów drogowych oraz urządzeń bezpieczeństwa 
ruchu drogowego warunków ich umieszczania na drogach na własnym odcinku brak jest  
możliwości wykonania oznakowania poziomego zastosowaniem linii segregacyjnych. Cały 
czas o to walczyłam niekoniecznie dzisiaj i w tej kadencji. Wywalczyłam oznakowanie 
poziome drogi tej Złocieniec-Kalisz i jest ta szerokość drogi taka  sama 5,5 m, no ale tu się nie 
da. Może będą inne możliwości, nawet w związku  z tym, że na pewno pan Burmistrz, pani 
Burmistrz czy będzie też interweniować, bo no jest to droga taka trochę niebezpieczna, ale 
środki, które wydatkujemy na  drogi powiatowe, wiemy, że są dzielone dla gminy i dla powiatu. 
Dziękuję. Oczywiście zapraszam wszystkich radnych, mieszkańców  do współpracy. Jeżeli są 
wspólne sprawy, to zapraszam. Dziękuję. 
 
Pan Jacek Szadzewicz (Zastępca burmistrza Złocieńca):  
Szanowni Państwo, trochę  nawiązując do zapytań, które były na ostatniej sesji w szczególności 
do dwóch pana Radnego Jarosława Sobczaka,  pierwszej i drugiej pani Renaty Kawy-Mazur. 
To pierwsze dotyczyło kanalizacji deszczowej i odprowadzenia wód opadowych ze wspólnot. 
Obiecałem, że przygotuję odpowiedzi. Faktycznie skala problemu jest większa niż myślałem, 
także jeszcze potrzebujemy chwilkę, żeby wypracować dobre rozwiązanie i satysfakcjonujące 
dla wszystkich i tak, żeby zasady sprawiedliwości społecznej zostały tu urealnione. Także na 
następnej sesji na pewno będę już miał ostateczną definitywną odpowiedź, jak problem został 
załatwiony. Druga rzecz pani Radna Kawa-Mazur pytała się o sytuację  zakładu przy ulicy 
Drawskiej, cegielni, która miała być przetwórnią ryb. Kurator poinformował mnie mailowo, że 
próby powołania zarządu i rady nadzorczej nie ziściły się i te organy spółki nie zostały 
powołane. W związku z tym zostanie złożony wniosek do sądu o rozwiązanie spółki bez 
przeprowadzenia procedury likwidacyjnej. Także o następnych informacjach będę Państwa 
również informował. Dziękuję. 
 
Radny Jarosław Sobczak: 
Pani Przewodnicząca, Wysoka Rado, ja bym miał jeszcze takie zapytanie odnośnie SIM-u. Czy 
jakieś działania są podejmowane? 
 
Pan Jacek Szadzewicz (Zastępca Burmistrza Złocieńca):  
W przyszłym tygodniu lub w następnym spotykamy się z Prezesem spółki. W zasadzie 
zamykamy montaż finansowy i w zasadzie będzie ogłaszany przetarg na budowę budynku. 
Także mam nadzieję, że w tym roku zostanie ta budowa już rozpoczęta. Niemniej jednak  
z obietnicami byłbym ostrożny, bo tak jak mówię, sytuacja przetargów, wyboru wykonawców 
robót budowlanych jest rynkiem niezwykle trudnym dzisiaj. Wszystko zależy od tego, jakie 
będą oferty, jak one będą wartościowo i cenowo  przystawały do rzeczywistości też czy też nie. 
Nie mniej jednak jest postęp, jest problem z partycypacją, bo  faktycznie zakładamy, że w tych 
realiach ciężko będzie znaleźć ten model partycypacyjny i z uwagi na brak chętnych do udziału 
w tym modelu. Nie mniej jednak tak jak wspomniałem, niebawem zostanie ogłoszony przetarg, 
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bo jest to nie tylko informacja świeża w zasadzie chyba z wczoraj, także wszystko jest na dobrej 
drodze. Dziękuję. 
 
 
Punkt 9.  Trybuna obywatelska. 
 
Pani Aneta Kuszmar (Przewodnicząca Rady Miejskiej w Złocieńcu): 
Nikt nie zgłosił chęci wystąpienia podczas Trybuny Obywatelskiej. 
 
 
Punkt 10. Zamknięcie sesji. 
 
Pani Aneta Kuszmar (Przewodnicząca Rady Miejskiej w Złocieńcu): 
Stwierdzam, iż porządek obrad został wyczerpany. Dziękuję radnym, Pani Burmistrz, Panu 
Burmistrzowi oraz wszystkim uczestnikom dzisiejszej sesji. Zamykam XII sesję Rady 
Miejskiej w Złocieńcu (godz.14:57) 
 
 
 
 
Protokołowała:                                                                                    Przewodnicząca Rady       
 
Marzena Skupień                Aneta Kuszmar 
 
 


